
FRANC BOGOVIČ

Pro-life meter: Volitve v Evropski parlament
2024🗳📅 - Franc Bogovič, SLS

Odgovori kandidata:

1. Kaj predstavlja za vas besedna zveza
“človekovo dostojanstvo”?

Stanje, v katerem se posameznik ali posameznica
počuti izpolnjeno, in je ostalim soljudem ter celotni
družbi v zgled in podporo.

2. Ali bi sebe opredelili kot “pro-life” ali kot “pro-choice”? Zakaj?

Vsekakor v podporo življenju, ob hkratnem spoštovanju pridobljenih pravic in svoboščin v skladu z Ustavo RS.

3. Pri katerem tednu postanejo razlogi za splav pomembni oz. od katerega tedna dalje bi moral biti splav
na zahtevo (brez navedenih razlogov) omejen? Zakaj?
Ali poleg splava obstaja kakšna boljša alternativa pomoči ženskam, ki se soočajo z neželeno
nosečnostjo?

Običajno takrat, ko je že prepozno. Mlade, tako ženske kot moške, je treba prej začeti izobraževati, tako o spolnosti in
reproduktivnem zdravju kot o posledicah splava na duševno zdravje žensk. Splav v družbi ne sme biti dojet kot
sredstvo kontracepcije, pač pa kot skrajna možnost, ki se je posameznica posluži, ko so ostale alternative izčrpane.
Ženskam, ki se znajdejo v takšni situaciji, je treba ponuditi čim bolj celovito podporo in jim ustrezno predstaviti tako
alternative splavu kot njegove posledice. Omejitev splava na zahtevo je stvar strokovne presoje, ki jo poda
zdravstvena stroka, v skladu z ustavno zagotovljenimi pravicami in strokovnimi standardi.

4. Ali podpirate pobudo francoskega predsednika Emmanuela Macrona za vpis splava kot temeljno
pravico v Listino EU o temeljnih pravicah (EU Charter of Fundamental Rights), ki bi državam močno
omejila zaščito življenja pred rojstvom? Zakaj?

Pobude za vpis pravice do splava v Listino EU o temeljnih pravicah ne podpiram. Zdravstvena politika in področje
reproduktivnega zdravja je izključna pristojnost držav članic EU in ni v pristojnosti EU, zato je ta vprašanja treba
reševati na nacionalnem nivoju. Slovenija ima to področje ustrezno urejeno.

5. Ali podpirate prizadevanja Inštituta 8. marec in sproženo Evropsko državljansko pobudo: “My Voice,
My Choice: za varen in dostopen splav”, ki se prizadeva, da bi EU omogočala (financirala) dostop do
splava tudi državljankam, kjer je splav bolj omejen? Zakaj?

Iniciative ne podpiram. Zdravstvena politika in področje reproduktivnega zdravja je izključna pristojnost držav članic
EU in ni v pristojnosti EU, zato je ta vprašanja treba reševati na nacionalnem nivoju. V Sloveniji je svobodno odločanje
o rojstvih otrok določeno v 55. členu Ustave RS in v področni zakonodaji, ki je po mojem mnenju ustrezna. Kako imajo
to področje urejene ostale države članice EU, je stvar njihove nacionalne zakonodaje in nikakor ni v pristojnosti EU.



6. Ali podpirate predlog Zakona o pomoči pri prostovoljnem končanju življenja (ZPPKŽ) kot ga predlaga
Srebrna nit - združenje za dostojno starost, ki dekriminalizira uboj iz "usmiljenja" in legalizira evtanazijo?
Zakaj?

Ne podpiram.

Pro-life meter je projekt, pri katerem smo organizacije Zavod Živim, Pohod za življenje in Gibanje za življenje
kandidate za poslance vprašali nekaj vprašanj v povezavi s kulturo življenja👶. Strokovna komisija je njihove
odgovore anonimno ocenila (od 1 do 5) v kakšni meri odsevajo pro-life stališča. Prav tako smo jih povabili k
podpisu peticije "Si eden izmed nas?", ki ga pripravlja evropska zveza One of Us (s klikom na povezavo
oneofus.eu se ji lahko pridružiš tudi ti).

http://oneofus.eu

